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2017-05-22
王春成副教授
吉林大学
长春，吉林， 中国

亲爱的春成，
感谢您有兴趣参加将于2017年7月26日至8月1日在澳大利亚凯恩斯举办的第30届光子电子原子碰撞国际会议（ICPEAC XXX）。我谨代表地方组委会，正式邀请您参加这一重要会议及如下卫星会议：

2017.7.22-24	第19届低能正电子国际研讨会（POSMOL）
2017.7.22-25	强场短波原子分子过程（ISWAMP-4）
2017.7.23-25	第25届离子原子碰撞国际讨论会（ISIAC）
2017.8.1-8.4	第19届电子与原子碰撞的极化和关联国际讨论会（E,2E）

ICPEAC XXX 将吸引来自世界各地且积极从事有关光子、电子、离子、原子、分子、团簇、表面及奇异粒子碰撞的数百位科学家。近期会议范围扩展以包括与冷却靶的碰撞和阿秒科学。会议程序包括受邀大会报告和进展报告。另外，从收到的摘要中精选了一些作为口头特别报告。大会报告针对全部与会者；进展报告及特别报告平行进行，以介绍不同子领域内的近期工作。更多的工作将以海报的形式展示，以使与会者有直接交流的机会。

请注意ICPEAC XXX 不负责与您参会有关的任何费用。

更多有关信息如会议日程、会议地点及重要受邀主讲人名单可以在会议网站http://icpeac30.edu.au/index.php上找到。很重要的一点，当您来澳大利亚时请处理好签证，旅行及健康保险等问题。签证办理细节见网站www.immi.gov.au/visas。

真诚期待您参加ICPEAC XXX！

代表组委会
阿纳托利·凯费茨教授
地方主席
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2017-05-22
刘爱华副教授
吉林大学
长春，吉林， 中国

亲爱的爱华，
感谢您有兴趣参加将于2017年7月26日至8月1日在澳大利亚凯恩斯举办的第30届光子电子原子碰撞国际会议（ICPEAC XXX）。我谨代表地方组委会，正式邀请您参加这一重要会议及如下卫星会议：

2017.7.22-24	第19届低能正电子国际研讨会（POSMOL）
2017.7.22-25	强场短波原子分子过程（ISWAMP-4）
2017.7.23-25	第25届离子原子碰撞国际讨论会（ISIAC）
2017.8.1-8.4	第19届电子与原子碰撞的极化和关联国际讨论会（E,2E）

ICPEAC XXX 将吸引来自世界各地且积极从事有关光子、电子、离子、原子、分子、团簇、表面及奇异粒子碰撞的数百位科学家。近期会议范围扩展以包括与冷却靶的碰撞和阿秒科学。会议程序包括受邀大会报告和进展报告。另外，从收到的摘要中精选了一些作为口头特别报告。大会报告针对全部与会者；进展报告及特别报告平行进行，以介绍不同子领域内的近期工作。更多的工作将以海报的形式展示，以使与会者有直接交流的机会。

请注意ICPEAC XXX 不负责与您参会有关的任何费用。

更多有关信息如会议日程、会议地点及重要受邀主讲人名单可以在会议网站http://icpeac30.edu.au/index.php上找到。很重要的一点，当您来澳大利亚时请处理好签证，旅行及健康保险等问题。签证办理细节见网站www.immi.gov.au/visas。

真诚期待您参加ICPEAC XXX！

代表组委会
阿纳托利·凯费茨教授
地方主席
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2017-05-22
吕航博士
吉林大学
长春，吉林， 中国

亲爱的吕航，
感谢您有兴趣参加将于2017年7月26日至8月1日在澳大利亚凯恩斯举办的第30届光子电子原子碰撞国际会议（ICPEAC XXX）。我谨代表地方组委会，正式邀请您参加这一重要会议及如下卫星会议：

2017.7.22-24	第19届低能正电子国际研讨会（POSMOL）
2017.7.22-25	强场短波原子分子过程（ISWAMP-4）
2017.7.23-25	第25届离子原子碰撞国际讨论会（ISIAC）
2017.8.1-8.4	第19届电子与原子碰撞的极化和关联国际讨论会（E,2E）

ICPEAC XXX 将吸引来自世界各地且积极从事有关光子、电子、离子、原子、分子、团簇、表面及奇异粒子碰撞的数百位科学家。近期会议范围扩展以包括与冷却靶的碰撞和阿秒科学。会议程序包括受邀大会报告和进展报告。另外，从收到的摘要中精选了一些作为口头特别报告。大会报告针对全部与会者；进展报告及特别报告平行进行，以介绍不同子领域内的近期工作。更多的工作将以海报的形式展示，以使与会者有直接交流的机会。

请注意ICPEAC XXX 不负责与您参会有关的任何费用。

更多有关信息如会议日程、会议地点及重要受邀主讲人名单可以在会议网站http://icpeac30.edu.au/index.php上找到。很重要的一点，当您来澳大利亚时请处理好签证，旅行及健康保险等问题。签证办理细节见网站www.immi.gov.au/visas。

真诚期待您参加ICPEAC XXX！

代表组委会
阿纳托利·凯费茨教授
地方主席
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Associate Professor Aihua Liu
Jilin University
Changchun Jiin Province China

Dear Alhua

“Thank you for your interest in attending the 30th International Conference on Photonic Electronic and Atomic
Collsions (ICPEAC Y00X) to be held 26 July - 1 August 2017 in Cairns, Australia. On behalf o the Local Organising
‘Committes, | would formallylike to invite you to attend this important conference, as wellas the Satellite Mestings
below:

25 1uly2017 Student Tutorials
22-241uly2017  1th International Workshop on Low Energy Positron (POSMOL)

22-25uly2017  Intense field, short wavelength atomic and molecular processes (ISWAMP-4)
23-25uly2017  25th International Symposium on lon Atom Collisions (ISIAC)

14 August 2017 19th International Symposium on Polarisation and Correlation in Electronic and Atomic
Collsions (E,2€)

ICPEAC )00 will atract several hundred scientists from all over the globe who work actively n the fields of collisions
involving photons, electrons, ions, atoms, molecules, clusters, surfaces and exotic particles. Recent expansions of the
‘conference scope include collision with cold targets and attosecond science. The scientific program consists of invited
Plenary Lectures and Progress Reports. In addition, a number of oral Special Reports are selected from the contributed
‘abstracts. Plenary talks are of general interest to al participants. Progress Reports and Special Reports are arranged in
two parallelsessions, and describe recent work in different subfields. Majority of the works are presented as posters
‘which opens  great opportunity for direct interaction of the participants.

Please note that ICPEAC XXX is not responsible for any costs associated with your involvement.
More information concerning key dates, the conference venue and invited-keynote speskers can be found at the
‘conference website http://icpeac30 edu au/index php. Importantly, when traveling to Australia please be aware that

itis your responsibility to attend to necessary visa requirements, travel and health insurance. Visit
vevrvs I gov au/visas for visa detals.

ook forward to welcoming you to ICPEAC 00C

Sincerely
On behalf of the Organising
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Local Chair Acting as agent for ICPEAC XXX
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Dr Hang Lv
Jilin University
Jilin Province China

Dear Hang

“Thank you for your interest in attending the 30th International Conference on Photonic Electronic and Atomic
Collsions (ICPEAC Y00X) to be held 26 July - 1 August 2017 in Cairns, Australia. On behalf o the Local Organising
‘Committes, | would formallylike to invite you to attend this important conference, as wellas the Satellite Mestings
below:

25 1uly2017 Student Tutorials
22-241uly2017  1th International Workshop on Low Energy Positron (POSMOL)

22-25uly2017  Intense field, short wavelength atomic and molecular processes (ISWAMP-4)
23-25uly2017  25th International Symposium on lon Atom Collisions (ISIAC)

14 August 2017 19th International Symposium on Polarisation and Correlation in Electronic and Atomic
Collsions (E,2€)

ICPEAC )00 will atract several hundred scientists from all over the globe who work actively n the fields of collisions
involving photons, electrons, ions, atoms, molecules, clusters, surfaces and exotic particles. Recent expansions of the
‘conference scope include collision with cold targets and attosecond science. The scientific program consists of invited
Plenary Lectures and Progress Reports. In addition, a number of oral Special Reports are selected from the contributed
‘abstracts. Plenary talks are of general interest to al participants. Progress Reports and Special Reports are arranged in
two parallelsessions, and describe recent work in different subfields. Majority of the works are presented as posters

‘which opens  great opportunity for direct interaction of the participants.
Please note that ICPEAC XXX is not responsible for any costs associated with your involvement.

More information concerning key dates, the conference venue and invited-keynote speskers can be found at the
‘conference website http://icpeac30 edu au/index php. Importantly, when traveling to Australia please be aware that
itis your responsibility to attend to necessary visa requirements, travel and health insurance. Visit

vevrvs I gov au/visas for visa detals.

ook forward to welcoming you to ICPEAC 00C

Sincerely
On behalf of the Organising

CONFERENGE e Contoranca Logistis Taam.
o @7 LOGISTICS Cortens Lagetco
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Prof. Anatoli Kheifets

Local Chair o o sgent o Ao
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NTERNATIONAL CONFERENCE ON PHOTONIC
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22 May 2017

Mr Sizuo Luo
Jilin University
Changchun lJilin China

Dear Sizuo

Thank you for your interest in attending the 30th International Conference on Photonic Electronic and Atomic
Collisions (ICPEAC XXX) to be held 26 July - 1 August 2017 in Cairns, Australia. On behalf of the Local Organising
Committee, | would formally like to invite you to attend this important conference, as well as the Satellite Meetings
below:

25 July 2017 Student Tutorials

22 - 24 July 2017 19th International Workshop on Low Energy Positron (POSMOL)

22 - 25 July 2017 Intense field, short wavelength atomic and molecular processes (ISWAMP-4)

23 - 25 July 2017 25th International Symposium on lon Atom Collisions (ISIAC)

1-4 August 2017 19th International Symposium on Polarisation and Correlation in Electronic and Atomic

Collisions (E,2E)

ICPEAC XXX will attract several hundred scientists from all over the globe who work actively in the fields of collisions
involving photons, electrons, ions, atoms, molecules, clusters, surfaces and exotic particles. Recent expansions of the
conference scope include collision with cold targets and attosecond science. The scientific program consists of invited
Plenary Lectures and Progress Reports. In addition, a number of oral Special Reports are selected from the contributed
abstracts. Plenary talks are of general interest to all participants. Progress Reports and Special Reports are arranged in
two parallel sessions, and describe recent work in different subfields. Majority of the works are presented as posters
which opens a great opportunity for direct interaction of the participants.

Please note that ICPEAC XXX is not responsible for any costs associated with your involvement.

More information concerning key dates, the conference venue and invited-keynote speakers can be found at the
conference website http://icpeac30.edu.au/index.php. Importantly, when travelling to Australia please be aware that
it is your responsibility to attend to necessary visa requirements, travel and health insurance. Visit

www.immi.gov.au/visas for visa details.

| look forward to welcoming you to ICPEAC XXX.

Sincerely

On behalf of the Organising
Committee

CONFERENCE The Conference Logistics Team
Con Logsti
LOGISTICS P o 8150 Kocon ACT 2504

M % DEDICATED TO DELIVERING T 0262816624 | F 0262851336
7 EXCEPTIONAL EVENTS E_conference@coniog.com.au

W www.conferencelogistics.com.au

Prof. Anatoli Kheifets

Local Chair Professional Conference Organisers

Acting as agent for ICPEAC XXX
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ONFERENCE ON PHOTONIC
ELECTRONICANDATOMIG COLLISIONS

26JULY-TAUGUST 2017 | CAIRNS CONVENTION CENTRE | QUEENSLAND, AUSTRALIA

22 May 2017

Associate Professor Chuncheng Wang
Jilin University
Changchun Jilin Province China

Dear Chuncheng

Thank you for your interest in attending the 30th International Conference on Photonic Electronic and Atomic
Collisions (ICPEAC XXX) to be held 26 July - 1 August 2017 in Cairns, Australia. On behalf of the Local Organising
Committee, | would formally like to invite you to attend this important conference, as well as the Satellite Meetings
below:

25 July 2017 Student Tutorials

22 - 24 July 2017 19th International Workshop on Low Energy Positron (POSMOL)

22 - 25 July 2017 Intense field, short wavelength atomic and molecular processes (ISWAMP-4)

23 -25 July 2017 25th International Symposium on lon Atom Collisions (ISIAC)

1-4 August 2017 19th International Symposium on Polarisation and Correlation in Electronic and Atomic

Collisions (E,2E)

ICPEAC XXX will attract several hundred scientists from all over the globe who work actively in the fields of collisions
involving photons, electrons, ions, atoms, molecules, clusters, surfaces and exotic particles. Recent expansions of the
conference scope include collision with cold targets and attosecond science. The scientific program consists of invited
Plenary Lectures and Progress Reports. In addition, a number of oral Special Reports are selected from the contributed
abstracts. Plenary talks are of general interest to all participants. Progress Reports and Special Reports are arranged in
two parallel sessions, and describe recent work in different subfields. Majority of the works are presented as posters
which opens a great opportunity for direct interaction of the participants.

Please note that ICPEAC XXX is not responsible for any costs associated with your involvement.

More information concerning key dates, the conference venue and invited-keynote speakers can be found at the
conference website http://icpeac30.edu.au/index.php. Importantly, when travelling to Australia please be aware that
it is your responsibility to attend to necessary visa requirements, travel and health insurance. Visit

www.immi.gov.au/visas for visa details.

| look forward to welcoming you to ICPEAC XXX.

Sincerely

On behalf of the Organising
Committee

CONFE“ENCE The Conference Logistics Team
LOGISTICS Canerence Loostis

PO Box 6150, Kingston ACT 2604

a/f % DEDICATED TO DELIVERING T 0262816624 | F 0262851336
7 EXCEPTIONAL EVENTS E conference@conlog.com.au

W waww.conferencelogistics.com.au

Prof. Anatoli Kheifets

. Professional Conference Organisers
Local Chair f s g

Acting as agent for ICPEAC XXX




